

ကိုယ်ချင်းစာတရားထား
 အလုံးစုံသော သတ္တဝါတို့သည် ဒဏ်မှထိတ်လန့်ကုန်၏။ အလုံးစုံသော သတ္တဝါတို့သည် သေခြင်းကို ကြောက်ကုန်၏။ မိမိကိုယ်ကို ဥပမာပြု၍ (သတ္တဝါတို့ကို) မသတ်ဖြတ်၊ မညှဉ်းဆဲရာ။ (အရာရာတွင် ကိုယ်ချင်းစာတရား ထားသင့်ကြ၏။ သတ္တဝါတို့အား ရိုက်ပုတ်၊ ညှဉ်းဆဲ၊ သတ်ဖြတ်ခြင်းကို မပြုရာ။)
 ဒဏ္ဍဝင်(ဓမ္မပဒ - ၁၂၉)

၁၃၇၉ ခုနှစ်၊ ကဆုန်လပြည့်ကျော် ၁၃ ရက် ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ မေ ၂၃ ရက်၊ အင်္ဂါနေ့၊ အတွဲ (၅၆)၊ အမှတ်(၂၃၂)

(၁၃)ကြိမ်မြောက် အဆစ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများလက်ခံကျင်းပရေး ပထမအကြိမ် ဗဟိုကော်မတီအစည်းအဝေးကျင်းပ



(၁၃)ကြိမ်မြောက် အဆစ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ လက်ခံကျင်းပရေး ပထမအကြိမ် ဗဟိုကော်မတီအစည်းအဝေးကျင်းပစဉ် (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် မေ ၂၂

မြန်မာနိုင်ငံ (၁၃)ကြိမ်မြောက် အဆစ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ လက်ခံကျင်းပရေး ပထမအကြိမ် ဗဟိုကော်မတီအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် တက်ရောက်သည်။
 စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၅ *

အစည်းအဝေးကျင်းပရာတွင် ထိထိရောက်ရောက်နှင့် အကျိုးရှိအောင်မြင်စွာ ကျင်းပသွားနိုင်ရန်လိုအပ်

<p>နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ ဆွေးနွေး</p> <p>စာမျက်နှာ > ၃</p>	<p>မြေခွန်ကောက်ခံခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေများ ပေါ်ထွက်လာရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်</p> <p>ဖြည့်သွင်းတော် စာမျက်နှာ > ၇</p>	<p>၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်အတွင်း ပလက်ဝမြို့နယ်ရှိ အထက်တန်းကျောင်းခွဲ အား အဆင့်တိုးမြှင့်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိ</p> <p>အမျိုးသားလွှတ်တော် စာမျက်နှာ > ၇</p>
---	--	---

enlivo enliven your life

Back To School

With Enlivo
 Smart stationery for School, College & Office Activities

Marketed by : Like Link Co., Ltd. Linc Stationery No.79 / 81, Central Tower (Ground Floor) Corner Of Anawrahta Rd & 40th Street, Kyauktada Township, Yangon, Myanmar ☎ 01-380167, 380178, 382272

ပြည်သူနှင့်အတူ

နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် မေ ၂၂

နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ဥရောပ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ General Mikhail Kostarakos အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင် လည်းကောင်း၊ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အာရှ ရေးရာအထူးကိုယ်စားလှယ် မစ္စတာ စွန်းကော်ရှန်းအား ညနေ ၄ နာရီခွဲတွင် လည်းကောင်း နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၌ သီးခြားစီ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

ဥရောပစစ်ဘက်ဆိုင်ရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ဥရောပသမ္မတအကြား ဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို လည်းကောင်း၊ တရုတ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ အာရှရေးရာအထူးကိုယ်စားလှယ်နှင့် တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာ- တရုတ် နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို လည်းကောင်း ဆွေးနွေး ခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အာရှ ရေးရာအထူးကိုယ်စားလှယ် မစ္စတာ စွန်းကော်ရှန်းတို့ တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးစဉ် (သတင်းစဉ်)

တောင်ကြီးမြို့တောင်ကြီးတက္ကသိုလ်၌ ကျင်းပမည့်

ကလေးစာပေပွဲတော် အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေး ညှိနှိုင်းဆွေးနွေး

နေပြည်တော် မေ ၂၂

ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း တောင်ကြီးမြို့တောင်ကြီးတက္ကသိုလ်၌ ကျင်းပမည့် ကလေးစာပေပွဲတော်နှင့် စာအုပ်ဈေးရောင်းပွဲ အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် တောင်ကြီးမြို့ပြည်နယ်အစိုးရ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ (အောက်ပုံ)



ရှေးဦးစွာ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် က ကလေးစာပေပွဲတော်များကို ကလေး များအား စာပေမိတ်ဆက်ပေးသည့် ပွဲတော်တစ်ခုဖြစ်ရန် ရည်ရွယ်ကျင်းပ ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကလေးများ၏ ဘဝ အတွက် စာဖတ်ချင်စိတ်ဖြစ်ပေါ်လာ အောင် ပျိုးထောင်ပေးရမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ ကလေးများသည် မိမိတို့၏ အနာဂတ်၊ တိုင်းပြည်အနာဂတ်၊ ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင်အနာဂတ်ကို ဖန်တီးခြင်းဖြစ် ပါကြောင်း၊ အဓိကအချက်အနေဖြင့် ပျော်ရွှင်စရာကောင်းသည့် ပတ်ဝန်းကျင် နှင့် စာပေပတ်ဝန်းကျင်ကို ဖန်တီးပေးရန် အရေးကြီးပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ မျိုးသိမ်းကြီးက ကလေးစာပေပွဲတော်ကို ကျင်းပသည့် သက်ဆိုင်ရာဒေသများရှိ စိတ်ဝင်စားဖွယ်ကောင်းသည့် အကြောင်း အရာများကို ထည့်သွင်းကျင်းပသင့်ပါ ကြောင်း၊ ကလေးများအတွက် ပညာရေး မြှင့်တင်ရာတွင်လည်း အထောက်အကူ ဖြစ်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ပွဲတော်သို့ လာရောက်ကြည့်ရှုသူများအတွက် လမ်းခရီးလုံခြုံရေးနှင့် စရိတ်များကို ပွင့်လင်းမြင်သာအောင် ဆောင်ရွက် ရန်နှင့် တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများလည်း ပူးပေါင်းပါဝင် ကူညီဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း

ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာလင်းထွဋ်က ကလေးစာပေ ပွဲတော် အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေး အတွက် အဘက်ဘက်မှ ပူးပေါင်းပါဝင် ကူညီဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက်ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ချုပ် ဦးမောင်ဖေက ကလေးစာပေပွဲတော် နှင့်စာအုပ်ဈေးရောင်းပွဲတော်(တောင်ကြီး) ကျင်းပခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် စပ်လျဉ်း ၍ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာသည့် အခမ်းအနားပြင်ဆင်ရေး၊ ဖိတ်ကြားရေး၊

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ကြိုဆိုနေရာချထားရေး၊ ဖျော်ဖြေရေး၊ ပြပွဲပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ရေး၊ ဘဏ္ဍာငွေရှာဖွေရေး၊ ဧည့်ခံကျွေးမွေး ရေး၊ လုံခြုံရေးနှင့် စည်းကမ်းထိန်းသိမ်း ရေး၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု၊ သတင်း မှတ်တမ်းနှင့် ပြန်ကြားရေး၊ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် ပညာပေးရေးလုပ်ငန်း ကော်မတီတို့မှ တာဝန်ရှိသူများက လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေများ ကို ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်က နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် တောင်ကြီးမြို့ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာနရုံးခန်း၌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်နှင့် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ် ဦးမောင်ဖေတို့က ရှမ်း ပြည်နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်း သားသမီးများ၏ ပညာရေးအတွက် ထောက်ပံ့ငွေကျပ် ၁၀ သိန်း ၅ သောင်း နှင့် ဗဟာစာအုပ်များကို ပေးအပ်ရာ ရှမ်း ပြည်နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးပြည်နယ်မှူး ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးညွန့်ရွှေက လက်ခံ ရယူသည်။ (သတင်းစဉ်)

* ရှေ့စွဲမှ အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က ယခုကျင်းပသည့် အစည်းအဝေးသည် အေဆမ်နိုင်ငံခြား ရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးနှင့် ၎င်းတို့အစည်းအဝေးများ မြန်မာနိုင်ငံ ၌ လက်ခံကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ကြိုတင် ပြင်ဆင်သည့် အစည်းအဝေးဖြစ် ကြောင်း၊ အစည်းအဝေးများကို ယခုနှစ် အတွင်း လက်ခံကျင်းပသွားမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ အစည်းအဝေးကျင်းပရာတွင် ထိထိရောက်ရောက်နှင့် အကျိုးရှိအောင် မြင်စွာ ကျင်းပသွားနိုင်ရန် လိုအပ် ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံသို့ အစည်းအဝေး တက်ရောက်ရန်လာရောက်မည့် ကိုယ်စား လှယ်အဖွဲ့များ အဆင်ပြေချောမွေ့စေ ရေးအတွက် လိုအပ်သည်များ ကြိုတင် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်သွားစေလိုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် အစည်းအဝေးကျင်းပ ရေးဆောင်ကော်မတီ၊ 8th Model ASEM ကျင်းပရေးဆောင်ကော်မတီ၊ ပြန်ကြားရေး

11th ASEF Journalists' Seminar ကျင်းပရေးဆောင်ကော်မတီ၊ နေပြည်တော် သာယာလှပရေးဆောင်ကော်မတီ၊ အတွင်း ရေးမှူးရုံးနှင့် ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးဌာန၊ သံတမန်ရေးရာကိစ္စရပ်များ ဆောင်ရွက် ရေးကော်မတီ၊ ကြိုဆိုရေးမဏိဦးများ၊ အလံများနှင့် ဆိုင်းဘုတ်များစိုက်ထူရေး၊ မီးအလှူများထွန်းညှိရေးနှင့် အခြား လုပ်ငန်းများဆောင်ကော်မတီ၊ သယ်ယူ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေး ဆောင်ကော်မတီ၊ လုံခြုံရေးဆောင်ကော်မတီ၊ ကျန်းမာရေးဆောင်ကော်မတီ၊ ဖျော်ဖြေရေး ဆောင်ကော်မတီ၊ ဧည့်ခံကျွေးမွေးရေးနှင့် လေ့လာရေးခရီးစဉ် စီစဉ်ပေးရေး ဆောင်ကော်မတီ၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့် ဘဏ္ဍာ ရေးလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ မှန်ကန်မှုရှိစေ ရေးဆောင်ကော်မတီနှင့် အခမ်းအနားများ ပြင်ဆင်ရေး ဆောင်ကော်မတီတို့မှ တာဝန် ရှိသူများက သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် ဆောင်ရွက်သွားမည့် လုပ်ငန်းအခြေ အနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်တင်ထံ အိန္ဒိယကောင်စစ်ဝန်ချုပ်အဖြစ် ခန့်အပ်သည့် မစ္စတာ နန္ဒနိဆင်းဘိုင်ဆိုရာ ၎င်း၏ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်

နေပြည်တော် မေ ၂၂ မန္တလေးမြို့အခြေစိုက် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အိန္ဒိယကောင်စစ်ဝန်ချုပ်အဖြစ် ခန့်အပ်ရန် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရက သဘောတူညီပြီးဖြစ် သည့် မစ္စတာ နန္ဒနိဆင်းဘိုင်ဆိုရာသည် ၎င်း၏ခန့်အပ်လွှာကို နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်တင်ထံသို့ ယနေ့မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော် ရှိ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၌ လာရောက်ပေးအပ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ဥရောပသမဂ္ဂစစ်ဘက်ဆိုင်ရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌအား ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့ဖြင့်ကြိုဆို

နေပြည်တော် မေ ၂၂

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ဥရောပသမဂ္ဂစစ်ဘက်ဆိုင်ရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ General Mikhail Kostarakos အား ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဇေယျာသီရိဗိမာန်ရှေ့၌ ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့ဖြင့် ကြိုဆိုသည်။

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် ဥရောပသမဂ္ဂစစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌတို့သည် ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့၏ အလေးပြုခြင်းကို ခံယူကြပြီး ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့ကို လိုက်လံကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် ဥရောပသမဂ္ဂစစ်ဘက်ဆိုင်ရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌတို့သည် ဇေယျာသီရိဗိမာန်ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးကြသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် EU ဆိုင်ရာစစ်ဘက် သံတမန်ခန့်အပ်ရေးကိစ္စရပ်များ၊ လေ့ကျင့်ရေးသင်တန်းစေလွှတ်ရေး ကိစ္စရပ်များ အပါအဝင် ဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မြှင့်တင်ရေးကိစ္စရပ်များကို အပြန်အလှန်ဆွေးနွေးကြသည်။

ညပိုင်းတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်သည် ဥရောပသမဂ္ဂစစ်ဘက်ဆိုင်ရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့အား နေပြည်တော်ရှိ ရွှေနန်းတော်ဟိုတယ်၌ ဂုဏ်ပြုညစာဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းက ဥရောပသမဂ္ဂစစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့သည် နေပြည်တော်ရှိ သူရဲကောင်းစစ်သည်ဗိမာန်သို့ သွားရောက်၍ အထိမ်းအမှတ်ကျောက်တိုင်ရှေ့၌ ဂုဏ်ပြုပန်းခြံချကာ နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးတာဝန်များကို ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်ရင်း အသက်စွန့်လွှတ်ခဲ့ရသည့် သူရဲကောင်းများကို အလေးပြုကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးတက္ကသိုလ်သို့ ရောက်ရှိကြရာ ကျောင်းဧည့်ခန်းမ၌ ကျောင်းအုပ်ကြီးက ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားပြီး ဥရောပသမဂ္ဂစစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌက သင်တန်းခန်းမ၌ EU နှင့် ပတ်သက်သည့်



ကိစ္စရပ်များကို Power Point ဖြင့် ရှင်းလင်းပြသကာ သင်တန်းသွားများနှင့် ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဥရောပသမဂ္ဂစစ်ဘက်ဆိုင်ရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ General Mikhail Kostarakos တို့ ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့အား စစ်ဆေးစဉ်



JATA ပြပွဲသွားရောက်ရန် ကိစ္စရပ်များနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆွေးနွေးညှိနှိုင်း

နေပြည်တော် မေ ၂၂

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးအုန်းမောင်သည် မေ ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက မြန်မာနိုင်ငံ ခရီးသွားလုပ်ငန်းအဖွဲ့နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ခရီးသွားလုပ်ငန်းရှင်အသင်းတို့မှ အဖွဲ့ဝင်များအား အင်းလျားလိတ်ဟိုတယ် ဆင်ရတနာ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ တွေ့ဆုံ၍ JATA ပြပွဲသွားရောက်ရန် ကိစ္စရပ်များနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းသည်။

ဆက်လက်၍ ယင်းနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် အဆိုပါအစည်းအဝေးခန်းမ၌ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီနှင့် မြန်မာနိုင်ငံခရီးသွားလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်မှ အဖွဲ့ဝင်များအားတွေ့ဆုံ၍ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုး

တိုးတက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ၊ မြိတ်ကျွန်းစုများ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးနှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းအသုံးပြုနိုင်ရေးဆိုင်ရာ Zoning Map ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

မေ ၂၁ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ သမ္မတဟိုတယ် ပြန်လည်ပြုပြင်ရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှုများ၊ ယောမင်းကြီးလမ်းရှိ LOFT ဟိုတယ်နှင့် အင်းလျားလမ်းရှိ SAKURA RESIDENT များသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီးနောက် ပြည်လမ်းမရှိ DAEWOO AMARA က ဆောက်လုပ်လျက်ရှိသည့် ဟိုတယ်နှင့် အခြားဝန်ဆောင်မှုအဆောက်အအုံများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (အပေါ်ပုံ) (သတင်းစဉ်)

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် ဧပြီလမှ မတ်လအတွင်း ကုန်သွယ်မှုမာဏ ၂၈၀၄၃ ဒသမ ၁၆ သန်းရှိ ကုန်သွယ်မှုလိုငွေ ကန်ဒေါ်လာ ၅၅၁၆ ဒသမ ၇၀ သန်းဖြစ်ပေါ်

နေပြည်တော် မေ ၂၂

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် မတ်လအတွက် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပုံမှန်ပို့ကုန်တန်ဖိုးမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၆၉၅ ဒသမ ၉၉ သန်း၊ နယ်စပ်ပို့ကုန်တန်ဖိုးမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၃၉ ဒသမ ၄၁ သန်းနှင့် စုစုပေါင်း ပို့ကုန်တန်ဖိုးမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၁၃၅ ဒသမ ၄၀ သန်းဖြစ်သည်။ ပုံမှန်သွင်းကုန်တန်ဖိုးမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၆၃၀ ဒသမ ၃၀ သန်း၊ နယ်စပ်သွင်းကုန်တန်ဖိုးမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၉၃ ဒသမ ၉၂ သန်းနှင့် စုစုပေါင်း သွင်းကုန်တန်ဖိုးမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၉၂၄ ဒသမ ၂၂ သန်းဖြစ်သည်။ သို့ဖြစ်၍ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် မတ်လအတွက် စုစုပေါင်းကုန်သွယ်မှုမာဏမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၀၅၉ ဒသမ ၆၂ သန်း ဖြစ်ပြီး စုစုပေါင်း ကုန်သွယ်မှုလိုငွေမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၇၈၈ ဒသမ ၈၂ သန်းဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် ဧပြီလမှ မတ်လအတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ၏ပုံမှန်ပို့ကုန်တန်ဖိုး အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၇၀၄၄ ဒသမ ၉၄ သန်း၊ နယ်စပ်ပို့ကုန်တန်ဖိုးမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၆၁၉ ဒသမ ၂၉ သန်းနှင့် စုစုပေါင်း ပို့ကုန်တန်ဖိုး အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၁၆၆၃ ဒသမ ၂၃ သန်း တင်ပို့နိုင်ခဲ့သည်။ ပုံမှန်သွင်းကုန်တန်ဖိုးမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၄၄၄၃ ဒသမ ၈၈ သန်း၊ နယ်စပ်သွင်းကုန်တန်ဖိုးမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၈၄၃ ဒသမ ၀၅ သန်းနှင့် စုစုပေါင်းသွင်းကုန်တန်ဖိုးမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၇၂၈၆ ဒသမ ၉၃ သန်းဖြစ်သဖြင့် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် ဧပြီလမှ မတ်လအတွင်း စုစုပေါင်းကုန်သွယ်မှုမာဏမှာ ၂၈၀၄၃ ဒသမ ၁၆ သန်းဖြစ်ပြီး ကုန်သွယ်မှုလိုငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅၅၁၆ ဒသမ ၇၀ သန်းဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်း ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့မှ လစဉ်တင်ပြသော ပို့ကုန်၊ သွင်းကုန် အခြေအနေအစီရင်ခံစာအရ သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



ရခိုင်ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီး ဦးသိန်းအောင်နှင့် သံတွဲခရိုင်တရားသူကြီး ဒေါ်စောရွှေတို့ မေ ၂၂ ရက်က ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးဥပဒေနှင့်အညီ သံတွဲအကျဉ်းထောင်သို့ သွားရောက်ပြီး အကျဉ်းသား၊ အကျဉ်းသူ၊ အချုပ်သားများ၏ နေထိုင်စားသောက်မှု၊ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်ပေးမှုနှင့် ဥပဒေပါ အခွင့်အရေးများ ရရှိမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ် (ခရိုင် ပြန်/ဆက်)

နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချုန်းရွာမည်

နေပြည်တော် မေ ၂၂

နေပြည်တော်နှင့် ရန်ကုန်မြို့တို့ အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချုန်းရွာမည်။ မန္တလေးမြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချုန်းရွာနိုင်သည်။ နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ အနောက်တောင်မှတ်သုံးလေသည် မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသများသို့ ဝင်ရောက်နိုင်သည်။ မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေမှာ လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်။ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အခြေအနေမှာ ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အရှေ့တောင်ပိုင်းတို့တွင် မုတ်သုံလေ အားအသင့်အတင့်ရှိနေပြီး ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်မြောက်ပိုင်းတွင် တိမ်အနည်းငယ်ဖြစ်ထွန်းကာ ကျွန်းဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တွင် တိမ်အသင့်အတင့်မှ တိမ်ထူထပ်နေသည်။ ထူးခြားသည့် နေအပူချိန်များမှာ ချောက်မြို့တွင် ၄၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်၊ အောင်လံမြို့တွင် ၄၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်၊ မြောက်ပိုင်းမြို့၊ မင်းဘူးမြို့၊ မကွေးမြို့နှင့် တောင်တွင်းကြီးမြို့တို့တွင် ၄၁ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်တို့ ဖြစ်ကြသည်။ မုတ်သားဖွယ်ရာ မိုးရေချိန်များမှာ ကျောက်တော်မြို့တွင် ၁ ဒသမ ၈၉ လက်မ၊ ပေါင်မြို့တွင် ၁ ဒသမ ၇၃ လက်မ၊ ညောင်ဦးမြို့တွင် ၁ ဒသမ ၆၁ လက်မ၊ သထုံမြို့တွင် ၁ ဒသမ ၃၈ လက်မ၊ မင်းဘူးမြို့တွင် ၁ ဒသမ ၉၈ လက်မ၊ ညောင်တုန်းမြို့တွင် ၀ ဒသမ ၈၇ လက်မ၊ ကန်ဘလူမြို့နှင့် မကွေးမြို့တို့တွင် ၀ ဒသမ ၇၁ လက်မစီတို့ဖြစ်ကြသည်။ (မိုး/လေ)

အယ်လ်ဂျီးရီးယားတွင် ရဟတ်ယာဉ်တစ်စင်းပျက်ကျ၊ လူငါးဦးသေဆုံး



အယ်လ်ဂျီးရီးယား မေ ၂၂

အယ်လ်ဂျီးရီးယား ရဟတ်ယာဉ်တစ်စင်းသည် မြို့တော်အယ်လ်ဂျီးရီးယားအနောက်ဘက်တီပီဇာပြည်နယ်တွင် ယမန်နေ့က ပျက်ကျခဲ့ရာ ရဟတ်ယာဉ်ပိုက်ပါ လာသည့် စစ်သားငါးဦးလုံးသေဆုံးသွားကြောင်း ပြည်တွင်းသတင်းတစ်ခုတွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။
အယ်လ်ဂျီးရီးယားရေတပ်ပိုင် ရဟတ်ယာဉ်သည် ဦးအားဖြင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးတိုင်နှင့်တိုက်ခိုက်ပြီးနောက် ထိန်းချုပ်မှု ကင်းမဲ့သွားကာ ဟမ်အယ်လ်အီနီမြို့ရှိ လယ်ကွင်းတစ်ခုအနီးသို့ ညသန်းခေါင်ယံအချိန်တွင် ပျက်ကျခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ ပျက်ကျချိန်တွင် အဆိုပါရဟတ်ယာဉ်မှာ လှည့်ကင်းဆောင်ရွက်နေချိန်ဖြစ်ကြောင်း

သိရသည်။
ရဟတ်ယာဉ်ပျက်ကျမှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်ပြန်ခြင်းမရှိသေးကြောင်းသိရသည်။ လွန်ခဲ့သော ၂၀၁၆ခုနှစ် မတ်လက အယ်လ်ဂျီးရီးယားနိုင်ငံတွင် စစ်ဘက် ဆိုင်ရာ ရဟတ်ယာဉ်တစ်စင်း ပျက်ကျခဲ့ရာ စစ်သား ၁၂ ဦးသေဆုံးပြီး နှစ်ဦးဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
၂၀၁၄ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလကလည်း အယ်လ်ဂျီးရီးယားလေတပ်မှ C 130 ဟာကျူးလီလေယာဉ်တစ်စင်းပျက်ကျခဲ့ရာ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာဝန်ထမ်း ၇၇ ဦး သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ဆင်ဟွာ)

အမျိုးသားလုံခြုံရေးကိုခြိမ်းခြောက်လာသည်ဟုဆိုကာ ဂျပန်နိုင်ငံသားခြောက်ဦးကို တရုတ်က ထိန်းသိမ်းထား

ပေကျင်း မေ ၂၂

တရုတ်နိုင်ငံ၏ အမျိုးသားလုံခြုံရေးကိုခြိမ်းခြောက်လာသည်ဟု သံသယရှိသည့် ဂျပန်နိုင်ငံသားခြောက်ဦးကို တရုတ်နိုင်ငံက ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းလိုက်ကြောင်း သိရသည်။
ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းထားသူများအနက် အသက် ၂၀နှင့် ၅၀အရွယ်ကြားရှိ သံသယရှိသူသုံးဦးကို မတ်လအတွင်းက ဟိုင်နန်ပြည်နယ်၌ ဖမ်းဆီးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ကျန်သုံးဦးကို လည်း မတ်လအတွင်းမှာပင် ရှန်ဒေါင်းပြည်နယ် ယန်ထိုင်၌ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ဂျပန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အာဏာပိုင်များ၏ ပြောကြားချက်အရ တရုတ်နိုင်ငံသည် မတ်လအတွင်းက ဂျပန်နိုင်ငံသားများကိုဖမ်းဆီးခဲ့သည်ကို ဂျပန်နိုင်ငံသို့ သတင်းပို့ခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။
ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခံထားရသူများ၏ ကိုယ်ရေးအချက်အလက်အသေးစိတ်ကို ဖော်ပြထားခြင်းမရှိသေးပေ။ သို့သော် ၎င်းတို့အနေဖြင့် အမှုရင်ဆိုင်ရဖွယ်ရှိသည်။ သံသယရှိသူခြောက်ဦးအနက် လေးဦးကို ဂျပန်သုတေသနကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်သည့် NC Geophysical Survey မှလေ့လာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
ယင်းသုတေသနကုမ္ပဏီကို ဂျပန်နိုင်ငံတို့ကမြို့မြို့အနီးရှိ ဖူနာဘာရီတွင် အခြေစိုက်ထားပြီး မြေအောက်နှင့်မြေအောက်ရေခဲရော သုတေသနစစ်တမ်းကောက်ယူမှုများကို ပြုလုပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ကုမ္ပဏီသည် သံသယရှိသူအမျိုးသားလေးဦးနှင့် ရုတ်တရက်အဆက်အသွယ် ပြတ်တောက်သွားခဲ့ပြီးနောက်တွင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်းခံလိုက်ရသည်ဟု ပြန်လည် သိရှိခဲ့ရကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ (အင်န်အိတ်ချ်ကေ)

အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းများသို့ စစ်လက်နက်များရောင်းချကာ အီရန်အပေါ်အမုန်းတရားများတိုးပွားလာအောင် အမေရိကန်လုပ်ဆောင်နေဟု အီရန်စွပ်စွဲ

တီဟီရန် မေ ၂၂

အီရန်နိုင်ငံသည် အမေရိကန်အား အရှေ့အလယ်ပိုင်းဒေသရှိကြောက်မက်ဖွယ်ရာ အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုများအတွက် စစ်လက်နက်များရောင်းချလျက်ရှိပြီး အာရပ်ပင်လယ်ကွေ့နိုင်ငံများအား လက်နက်အမြောက်အမြားဝယ်ယူကြရေး တွန်းအားပေးကာ အီရန်နိုင်ငံအပေါ် အကြောက်တရားများ တိုးပွားပျံ့နှံ့အောင် လုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည်ဟု စွပ်စွဲပြောဆိုခဲ့ကြောင်း အီရန်နိုင်ငံပိုင်ရုပ်မြင်သံကြားက ထုတ်လွှင့်ဖော်ပြခဲ့သည်။
ထိုမျှသာမကသေးဘဲ အမေရိကန်သည် အီရန်အပေါ်အခြေအမြစ်မရှိသည့် စွပ်စွဲမှုများ ကြိမ်ဖန်များစွာပြုလုပ်ခဲ့သလို အမေရိကန်သမ္မတဒေါ်နယ်ထရန်သည်

လည်း အီရန်နိုင်ငံအပေါ်အကြောက်တရားများကြီးစိုးလျက် လက်နက်များ ပိုမိုဝယ်ယူလာအောင် ဒေသတွင်းနိုင်ငံများအား တိုက်တွန်းအားပေးမှုများ ပြုလုပ်နေကြောင်း နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဘာရမ်ကွာစီမီကပြောကြားခဲ့သည်။
အမေရိကန်သမ္မတဒေါ်နယ်ထရန်သည် အီရန်၏ ဘုံရန်သူဖြစ်သည့် ဆော်ဒီအာရေဗျသို့ သွားရောက်ကာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၀၀ ဘီလီယံတန်ဖိုး နီးပါးရှိသည့် စစ်လက်နက်အရောင်း အဝယ်စာချုပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးချုပ်ဆိုခဲ့ပြီးသည့်နောက်တွင် အီရန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနက ယင်းသို့ပြောဆိုခြင်း ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

အီရန်သမ္မတ ဟာဆန်ရိုဟာနီ သမ္မတ အဖြစ်ပြန်လည်ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခံရပြီး အချိန်တိုအတွင်းမှာပင် တီဟီရန်သို့ သဘောထားတင်းမာသည့် အကြောင်းကြားစာ ပေးပို့ခဲ့ရာတွင် ထရန်သည် အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများအား နှိမ်နင်းအောင်မြင်နိုင်ရေး အတူတကွပေါင်းစည်းရန် အာရပ်ခေါင်းဆောင်များနှင့် အစွဲလွှဲခေါင်းဆောင်များအား တိုက်တွန်းခဲ့ပြီး အီရန်နိုင်ငံအား ဆယ်စုနှစ်များစွာကြာအောင် ပဋိပက္ခနှင့် အကြမ်းဖက်မှုများ တိုးပွားလာအောင် လောင်စာပျိုးခဲ့သည်ဟု ပြောဆိုခဲ့ကြောင်း ဖော်ပြထားသည်။ (ရိုက်တာ)



ပန်ကောက်ဆေးရုံတစ်ခုတွင် ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွား၊ ၂၄ဦးဒဏ်ရာရ

ပန်ကောက် မေ ၂၂

ထိုင်းနိုင်ငံ ပန်ကောက်မြို့ရှိ ဆေးရုံတစ်ခုတွင် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၁၀ နာရီက ပေါက်ကွဲမှုတစ်ခုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ အနည်းဆုံး လူ ၂၄ ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ကနဦးသတင်းဖော်ပြချက်များအရ အမြိမ်းစားအရာရှိများ စေ့ကောင်တာ၌ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး လူ ၂၄ ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ရာ အများစုမှာ ပေါက်ကွဲမှုအရှိန်ကြောင့် မှန်ကွဲစများလွင့်စဉ်က ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း စစ်ဘက်ဆိုင်ရာဆေးဝါးဌာန ၂၅၅၅ဆေးရုံခံခါဂျီက ပြောကြားခဲ့သည်။ ဒဏ်ရာရရှိသူများအနက် သုံးဦးမှာ ပြင်းထန်ကြောင်းသိရသည်။ ဓာတ်ငွေ့ယိုစိမ့်ခြင်းနှင့် အဲယားကွန်ပရက်ဆာတို့သည် အဓိကပေါက်ကွဲမှုဖြစ်စေသည့် အကြောင်းများဖြစ်ကြောင်း ပြည်တွင်းသတင်းများတွင်ဖော်ပြသည်။
သို့သော်လည်း ကျိန်းသေမှုမရှိသေးကြောင်း မြို့တော်ရဲတပ်ဖွဲ့အကြီးအကဲ ဆရီဇာရာ ရန်ဆီဗီမာနာက သတင်းမီဒီယာများသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။ (ဆင်ဟွာ)

အာဖဂန်တန်တပ်ဖွဲ့များ စစ်ဆင်ရေးများဆောင်ရွက်

ကဘူးလ် မေ ၂၂

လွန်ခဲ့သည့် ၂၄ နာရီအတွင်း အာဖဂန် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များသည် ပဋိပက္ခဖြစ်ပွား

နေသည့် အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံတစ်လျှောက် စစ်ဆင်ရေးများပြုလုပ်ခဲ့ရာ လက်နက်ကိုင် စစ်သွေးကြွ ၇ ဦးအထိ

သုတ်သင်နိုင်ခဲ့ကြောင်း ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနက မေ ၂၂ ရက်တွင် ပြောကြားခဲ့သည်။



အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ၏ အချို့သော ဧရိယာများ၌ အာဖဂန်အမျိုးသားကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များက အကြမ်းဖက်တန်ကြံတိုက်ဖျက် စစ်ဆင်ရေးတစ်ခုကို ပြုလုပ်ခဲ့ရာ စစ်သွေးကြွ ၇ ဦးအား ရှင်းလင်းနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
အာဖဂန်လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များက အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံနန်ဂါဟာ ဟယ်လ်မန်၊ လက်ဂျီမန်၊ ဖာရာ၊ ကွန်ဒုဗ်၊ ဂေါ်ဝါဒါနှင့် ဇဘူပြည်နယ်များတွင် ပြုလုပ်ခဲ့သော စစ်ဆင်ရေးများတွင် အကြမ်းဖက်သမား ၄၀ ကျော် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ပြီး ခုနစ်ဦးကို ဖမ်းဆီးနိုင်ခဲ့သည်။
စစ်ဆင်ရေးများပြုလုပ်ခဲ့စဉ်အတွင်း အာဖဂန်လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ ကျဆုံးခြင်းရှိ မရှိဖော်ပြခြင်း မရှိသလို အာဖဂန်အစိုးရကို ဆန့်ကျင်တိုက်ခိုက်နေသော တာလီဘန်နှင့် အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွတို့ဘက်ကလည်း စစ်ဆင်ရေးအပေါ် တစ်စုံတစ်ရာ မှတ်ချက်ချခြင်းမရှိပေ။ (ဆင်ဟွာ)



ပေါင်ဒဏ်ရာကြောင့် အီတလီအိုးပင်းပြိုင်ပွဲမှ ရှာရာပိုဗာ ထွက်ခဲ့ရ

ရှာရာပိုဗာသည် အီတလီအိုးပင်း ဒုတိယအဆင့်ပွဲစဉ် ကစားနေစဉ် ပေါင်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့၍ ပြိုင်ပွဲမှ နုတ်ထွက်ခဲ့ရပြီး အရူးလည်း ပေးခဲ့ရသည်။

ရှာရာပိုဗာသည် ယင်းပြိုင်ပွဲတွင် ခရိုအေးရှား တင်းနစ်မယ် ဘာရီနီနှင့် ယှဉ်ပြိုင် နေစဉ် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုသို့ ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် ဘာရီနီကို အရူး ပေးခဲ့ရမှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး “ဒီပွဲမှာ ကျွန်မ ကံမကောင်းခဲ့ပါဘူး။ မမျှော်လင့်ဘဲ ဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့တဲ့အတွက် ပရိသတ်တွေကို တောင်းပန်ချင်ပါတယ်” ဟု ရှာရာပိုဗာက ပြော သည်။

ပြင်သစ်အိုးပင်းတွင် ချန်ပီယံ နှစ်ကြိမ်ဖြစ်ခဲ့ဖူးသည့် ရှာရာပိုဗာက ပြင်သစ်တင်းနစ် အဖွဲ့ချုပ်၏ ဆုံးဖြတ်ချက်မှာ မိမိ၏ စိတ်ဓာတ်ပြင်းပျမှုကို ထိခိုက်စေမည်မဟုတ်ဘဲ တွန်းအားတစ်ရပ်သာ ဖြစ်စေခဲ့သည်ဟု ငင်းက ပြောကြားသည်။ မေ ၂၂ ရက်က စတင် ကျင်းပသည့် ပြင်သစ်အိုးပင်းပြိုင်ပွဲတွင် ရှာရာပိုဗာအား ဖိတ်ခေါ်ယှဉ်ပြိုင်ခြင်း မပြုရန် ပြင်သစ်အိုးပင်းအဖွဲ့ချုပ်က ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။



တယ်ရီ ဆွမ်ဆီးရောက်မှာလား

ချယ်လ်ဆီးအသင်းခေါင်းဆောင်ဟောင်း တယ်ရီအား ဆွမ်ဆီးအသင်းမှ ခေါ်ယူရန် ကြိုးစားနေရာ အခြေအနေမှာ နီးစပ်နေပြီဖြစ်ကြောင်း ဆွမ်ဆီးနည်းပြ ပေါလ်ကလီမန် က ထုတ်ဖော်ပြောကြားလိုက်သည်။

အသက် ၃၆ နှစ်အရွယ်ရှိ တယ်ရီသည် ချယ်လ်ဆီးအသင်းနှင့် စာချုပ်သက်တမ်း မတိုးမြှင့်တော့သဖြင့် အသင်းမှ ထွက်ခွာမည်ဖြစ်ရာ လောလောဆယ်တွင် အသင်း လက်မှတ်ချုပ်ကိုင်ရန်လည်း လာမည့် တောလုံးရာသီတွင် ဆွမ်ဆီးအသင်း အောင်မြင်မှု ရရှိရန် တယ်ရီက များစွာအထောက်အကူပေးနိုင်မည်ဟု နည်းပြပေါလ်ကလီမန်က ယုံကြည်လျက်ရှိသည်။

တယ်ရီသည် အသက် ၃၆ နှစ်ရှိပြီဖြစ်သော်လည်း ခြေစွမ်းမှာ ထိပ်တန်းကစားသမား အဆင့်ရှိနေဆဲဖြစ်ပြီး ပြိုင်ဘက်တိုက်စစ်ကို ဟန်တားထိန်းချုပ်နိုင်နေဆဲဖြစ်ကြောင်း ပေါလ်ကလီမန်က ပြောကြားသည်။ တယ်ရီအား အလွတ်ပြောင်းရွှေ့ကြေးဖြင့် ဆွမ်ဆီး က ခေါ်ယူနိုင်မည်ဖြစ်သော်လည်း တယ်ရီအနေဖြင့် ဆုံးဖြတ်ချက်မချရသေးကြောင်း ငှင်း၏ အေးဂျင့်ဖြစ်သူက ထုတ်ဖော်ပြောကြားသည်။

ဆွမ်ဆီးအသင်းသည် ယခုနှစ်တွင် တန်းမဆင်းခဲ့ရသဖြင့် ပြင်ဆင်မှုများပြုလုပ် လျက်ရှိပြီး ကစားသမားသစ်များ ဖြည့်ဆည်းရန် ရှိနေသည်။ ဆွမ်ဆီးသည် တယ်ရီ ကို ခေါ်ယူနိုင်ခဲ့ပါက နောက်ထပ်ကစားသမားသစ်နှစ်ဦးကိုလည်း ခေါ်ယူမည်ဖြစ်ပြီး အသင်းမှ အဓိကကစားသမားတစ်ဦးဖြစ်သော ကွင်းလယ်လူ ဆီဂ်ကန်ကိုလည်း အသင်းမှ ထွက်ခွာရေး ဆွဲဆောင်စည်းရုံးလျက်ရှိသည်။

ကောင်းမြတ်သူ - စုစည်းသည်။

ယူရိုပါလိဂ်ဖလား ပိုင်ရှင်ဟာ မန်ယူလား

ဥရောပ ပြည်တွင်းလိဂ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွေ ပြီးဆုံးချိန်မှာတော့ ဘောလုံးပရိသတ်တွေအတွက် ယူရိုပါလိဂ်ဖလား ပိုင်လုပွဲက အသင့်စောင့်ကြိုနေပြီဖြစ်ပါတယ်။ နာမည်ကြီး မန်ယူနဲ့ အိုင်းယက်စ်တို့ရဲ့ နောက်ဆုံး ပိုင်လုပွဲကတော့ ပြိုင်ပွဲမကျင်းပမီကတည်းက ပရိသတ်နှုတ်ဖျားမှာ ရေပန်းစားလျက်ရှိနေပြီး နှစ်သင်းစလုံး ပိုင်စွဲနိုင်ခြေရှိတာမို့ ပရိသတ် တွေအတွက် ရင်ခုန်စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ်ရာ ကောင်းနေတာတော့ အမှန်ပါပဲ။



မေ ၂၄ ရက်မှာ ကစားမယ့် ယူရိုပါလိဂ်ဖလား နောက် ဆုံး ပိုင်လုပွဲကို စတော့ဟုမ်းမှာရှိတဲ့ ပရိသတ် ၅၅၆၅၃ ဦး ဝင်ဆုံတဲ့ Friend Arena ကွင်းမှာ ယှဉ်ပြိုင်ကြမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီပြိုင်ပွဲကို အသက် ၄၀ နှစ်သာရှိသေးတဲ့ ဆလိုဗေးနီးယားဒိုင်လူကြီး ဒါမီယာစကိုမီနာက တာဝန် ယူ ကိုင်တွယ်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ကွင်းလယ်ဒိုင်လူကြီး ဒါမီ ယာစကိုမီနာကတော့ ၂၀၁၂ ခုနှစ် ယူရိုပါလိဂ် ၃၂ သင်းအဆင့် ပထမအကျော့ပွဲစဉ် မန်ယူနဲ့ အိုင်းယက်စ် တို့ ကစားခဲ့တဲ့ပွဲကို ကိုင်တွယ်ကြီးကြပ်ခဲ့သူဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် မန်ယူနဲ့ အိုင်းယက်စ်တို့ရဲ့ ပွဲကို ဘယ်လိုထိန်း ကျောင်းရမလဲဆိုတာ ကွင်းလယ်ဒိုင်လူကြီး ဒါမီယာ စကိုမီနာ ကောင်းကောင်းသိနေသူတစ်ဦး ဖြစ်ပါတယ်။

နောက်ဆုံးပိုင်လုပွဲ တက်ရောက်လာတဲ့အသင်းကြီး တွေရဲ့ ဂုဏ်ရှိန်ပါကြီးမားမှုကလည်း ဒီပွဲ ပိုမိုတောက်ပ စေမှာဖြစ်ပါတယ်။ မန်ယူရဲ့ လက်ရှိအနေအထားကို ကြည့်ရင် အက်ရှ်လေယန်း၊ လုဒ်ရှော့ ရိုဂျီ၊ မိုဗစ်နဲ့ မန် ဆက်ရှိတဲ့ ဒဏ်ရာရရှိနေကြပြီး ကစားသမားတွေလည်း ပွဲပန်းနေကြပါတယ်။ မန်ယူအသင်းဟာ ဒီနှစ်မှာ ယူရို ပါလိဂ်ဖလားရရှိရေးဟာ အရေးကြီး လိုအပ်နေတာ မို့ ဖောင်ဇွန် ကစားပါလိမ့်မယ်။

ရာပြဿနာမရှိဘဲ ရှုအိုနီတစ်ဦးတည်းသာ ဒဏ်ရာရရှိ နေခြင်းဖြစ်ပြီး ကျန်ကစားသမားများကတော့ ကောင်း ကောင်းအနားရထားပါတယ်။ အိုင်းယက်စ်တို့က အခုလို နောက်ဆုံးပိုင်လုပွဲအထိ တက်ရောက်ခဲ့ရာမှာ စုစုပေါင်း ၂၄ ဂိုး သွင်းယူခဲ့ပြီး ပေးဂိုးမှာတော့ အိုင်းယက်စ်တို့က ၁၅ ဂိုး ရှိခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် အိုင်းယက်စ်တို့က အဝေးကွင်း ခြောက်ပွဲ ဆက် နိုင်ပွဲပျောက်ဆုံးခဲ့ပြီး ခံစစ်ပိုင်းလည်း အားနည်း တာမို့ သတိထားကစားမှ ရပါလိမ့်မယ်။ အိုင်းယက်စ် တိုက်စစ်မှာ ဒေါလ်ဘတ်၊ ထရာအိုးရေး၊ ယူနက်စ်၊ ကလက်ဆန်တို့က အားကိုးအားထားရသူတွေဖြစ်တာမို့ မန်ယူခံစစ်ကြောင်းက အများအသွင်းမရှိမှ ရပါလိမ့် မယ်။ လောလောဆယ်မှာ ခုနှစ်သင်းစလုံး ခြေစွမ်းက ဟန်ချက်တူနေတာမို့ တော်ရုံကြိုးစားလို့ မရနိုင်ပါဘူး။ ဒီပွဲက မန်ယူရဲ့ နိုင်ပွဲအဖြစ် သတ်မှတ်ရမယ့်ကိန်းဆိုက် သွားနိုင်ပါတယ်။

မိုးမြင့်လင်းလက်

ဘန်လေမှ နောက်ခံလူ မိုက်ကယ်ကိန်း မန်ယူက ခေါ်ယူရန် ကြိုးစားနေ

ဘန်လေအသင်း နောက်ခံကစားသမား မိုက်ကယ်ကိန်း ကို မန်ယူအသင်းက လာမည့် အပြောင်းအရွှေ့ကာလ တွင် ခေါ်ယူနိုင်ရေး နှစ်ဖက်အသင်း တာဝန်ရှိသူများ ဆွေးနွေးလျက်ရှိသည်။

အသက် ၂၄ နှစ်အရွယ်ရှိ မိုက်ကယ်ကိန်းမှာ မန်ယူ အသင်းမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ဘန်လေအသင်းသို့ ရောင်း ချခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ယခုခြေစွမ်းပြနိုင်နေမှုကြောင့် မန်ယူ နောက်တန်း အားဖြည့်ရန် ပြန်လည်ခေါ်ယူရေး ကြိုးစား နေခြင်းဖြစ်သည်။ မိုက်ကယ်ကိန်းသည် မန်ယူအသင်း၏ ငယ်မေးမြဲပေါက်ကစားသမားတစ်ဦးဖြစ်ပြီး အသက် ၁၁ နှစ်ကတည်းက မန်ယူသို့ ရောက်ရှိနေခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မန်ယူနောက်တန်းတွင် လူငယ်ကစားသမားများ ဖြည့်ဆည်းရန် လိုအပ်လျက်ရှိရာ မော်ရင်ဟိုက်က မိုက် ကယ်ကိန်းအား ပြန်လည်ခေါ်ယူရေးဖြစ်ပေါ်လာခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ မန်ယူသည် မိုက်ကယ်ကိန်းအား ဘန်လေသို့ ရောင်းချခဲ့ရာ ပေါင် နှစ်သန်းခန့်သာ ရရှိခဲ့ရာ ယခု ပေါင် ၂၅ သန်းဖြင့် ညှိနှိုင်းလျက်ရှိကြောင်း သတင်းများ ထွက်ပေါ်နေသည်။

“ကျွန်တော်ကတော့ အရင်ကတည်းက မန်ယူမှာပဲ ကစားချင်နေတာပါ။ ဒါပေမယ့် အခြေအနေအရ အသင်းပြောင်း ကစားခဲ့ရပေမယ့် မန်ယူအိပ်မက်က

ရှိနေဆဲပါပဲ။ ဘန်လေမှာ ပွဲထွက်ခွင့် များများရခဲ့ပြီး အသင်းကို အကျိုးပြုနိုင်ခဲ့လို့ ပျော်ရွှင်နေပါတယ်” ဟု မိုက်ကယ်ကိန်းက ပြောသည်။





THANLWIN PRIVATE SCHOOL



သံလွင်ပုဂ္ဂလိက အလယ်တန်းကျောင်း

ကျောင်းအပ်လက်ခံနေ့ပါပြီ

MENTAL DEVELOPMENT



သံလွင်ပုဂ္ဂလိက အလယ်တန်းကျောင်းအနေဖြင့် ကျောင်းသူ/ သားများ၏ ကာယနှင့် ဉာဏဘက်စုံ ဖွံ့ဖြိုးစေရန်အတွက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ချမှတ်ထားသော နိုင်ငံတော်သင်ရိုးကို သင်ကြားမည် ဖြစ်ပြီး STEM ၊ English 4 Skills ၊ Life Skills ၊ မြန်မာမှုရေးရာပညာ၊ ပန်းချီ၊ ဂီတ၊ သဘင်၊ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် အားကစားဘာသာရပ်များကို (ဖြည့်စွက်) ထည့်သွင်းသင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

PHYSICAL DEVELOPMENT



ကျောင်းအပ်နှံမှုဆိုင်ရာ အချက်အလက်များအား အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက နေ့စဉ်(ပိတ်ရက်မရှိ) နံနက် ၉ : ၀၀ နာရီမှ ည ၇ : ၀၀ နာရီ အထိ အောက်ဖော်ပြပါ လိပ်စာများသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်း၍ ကျောင်းအပ်နှံနိုင်ပါသည်။

Thanlwin Private School

အမှတ်(၂၀၃)၊ (၅)လမ်း၊ ကံ့ကော်အိမ်ရာ(၂)၊ မင်္ဂလာဒုံဥယျာဉ်မြို့တော်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
ဖုန်း ၀၁ ၆၃၉၃ ၉၇၊ ၀၁ ၆၃၉၃ ၉၉၊ ၀၉-၇၇၈ ၇၇၉ ၇၃၉၊ ၀၉ ၂၄ ၂၄ ၂၂၄ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ကလေးငယ်များအား လောကတွင် အမြင့်ဆုံးရှင်သန်ခွင့်ရရှိနိုင်ရန် လေ့ကျင့်ပေးသည်။



သံလွင်ပညာရေးဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီလီမိတက် သံလွင်ပုဂ္ဂလိကအလယ်တန်းကျောင်း



- ၁။ သံလွင်ပုဂ္ဂလိကအလယ်တန်းကျောင်းအား (၂၀၁၇-၂၀၁၈) ပညာသင်နှစ်တွင် သူငယ်တန်းမှ အဋ္ဌမတန်းအထိ ဖွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
- ၂။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ အစိုးရဝန်ကြီးဌာနများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏ သားသမီးများကို သံလွင်ပုဂ္ဂလိကအလယ်တန်းကျောင်းတွင် ကျောင်းအပ်နှံပါက ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်အတွက် အတန်းအလိုက်ကျောင်းလခနှုန်းထားများကို အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း လျှော့ပေါ့ကောက်ခံသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	အကြောင်းအရာ	လျှော့ပေါ့နှုန်းထား
(က)	အစိုးရဝန်ထမ်း (ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့်အထက်)	၅%
(ခ)	အစိုးရဝန်ထမ်း (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့်အောက်) (မိဘနှစ်ဦးစလုံးဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက)	၁၀% ၁၅%
(ဂ)	စစ်မှုထမ်း၊ ပညာရေးဝန်ထမ်း	၁၅%
(ဃ)	အတူတကွကျောင်းတက်ရောက်ကြမည့် မောင်နှမအရင်းအခြားများအတွက် သီးခြားသတ်မှတ်ထားသော လျှော့ပေါ့နှုန်းထားများ	

- ၃။ သံလွင်ပုဂ္ဂလိကကျောင်းအနေဖြင့် ကျောင်းသူ/သားများ၏ ကာယနှင့်ဉာဏဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးစေရန်အတွက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှချမှတ်ထားသော နိုင်ငံတော်သင်ရိုးကို သင်ကြားမည်ဖြစ်ပြီး STEM၊ English 4 Skills၊ Life Skills ၊ မြန်မာမှုရေးရာပညာ၊ ပန်းချီ၊ ဂီတ၊ သဘင်၊ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် အားကစားဘာသာရပ်များကို (ဖြည့်စွက်) ထည့်သွင်းသင်ကြား လေ့ကျင့်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက - **Thanlwin Private School**
အမှတ်(၂၀၃)၊ (၅)လမ်း၊ ကံ့ကော်အိမ်ရာ(၂)၊ မင်္ဂလာဒုံဥယျာဉ်မြို့တော်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
ဖုန်း ၀၁ ၆၃၉၃ ၉၇၊ ၀၁ ၆၃၉၃ ၉၉၊ ၀၉-၇၇၈ ၇၇၉ ၇၃၉၊ ၀၉ ၂၄ ၂၄ ၂၂၄ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

1 ကျပ် ရင်းလျှင် 3 ကျပ် ရနိုင်မည့်အခွင့်အရေး



LaVilla

NGWE SAUNG

PHASE-II

WEEKEND HOME @ ငွေ့ဆောင်

ငွေပိုသူများ
ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်

လုပ်ငန်းရှင်များ
အနားယူရန်

ချစ်သူများ
အပန်းဖြေရန်

SEA VIEW လှည့်လည်အိမ်ယာဖြေ

(၃၀၀) ခန့် ပေးစုံဖြင့်

APRIL - 2018 နေထိုင်ခွင့်ရမည်။

27,28- May- 2017
9:00 am to 9:00pm
Meliá Yangon Hotel
iGREEN မှ ရောင်းမည်။



ရာနန်းပြည်တည်ဆောက်ပြီးစီးသည့်အပြင် လူနေထိုင်ခွင့် (BCC) ကျပြီးဖြစ်၍ အဆင်သင့်တက်ရောက်နေထိုင်နိုင်ပါပြီ



**ပေးချေရသည့်
ငွေတန်ဖိုးထက်မက
ပိုမိုထိုက်တန်စွာ ရရှိနိုင်မည့်
အထူးအခွင့်အရေး**

**တစ်ပေပတ်လည်လျှင်
၉၀၀၀၀/- နှုန်း
မှ စတင်၍...
ရောင်းချပေးနေပါပြီ**

စွယ်တော်စီးတီးအိမ်ရာ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်

■ ရန်ကုန်မြို့တော်၏ မြောက်ဘက် အစိကဝင်ပေါက်၊ အမှတ် (၃) လမ်းမကြီးအနီး၊ အောင်မင်္ဂလာ အဝေးပြေး ကားဂိတ်၊ သီရိရတနာလက်လီ လက်ကားဈေး၊ ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တို့နှင့် အနီးဆုံးနေရာဖြစ်ပြီး မင်္ဂလာဒုံစက်မှုဇုန် ၊ Royal Mingalardon Golf Resort တို့ တည်ရှိသော မင်္ဂလာဒုံဥယျာဉ်မြို့တော်၏ အလယ် မြေကေ (၃၀) ပေါ်တွင် တည်ဆောက်ထားပြီး တိုက်ခန်းပိုင်ရှင်များ အနေဖြင့် အချိုးကျ မြေပိုင်ဆိုင်မှု ရရှိမည့် စီးပွားရေးအရ အချက်အခြာကျသည့်နေရာရှိ အဆင့်မြင့်စုပေါင်းအိမ်ရာ ဖြစ်ပါသည်။



■ Thai နိုင်ငံ G4 Architects မှ ရေးဆွဲသော ဝိသုကာဒီဇိုင်း ၊ Pile-Foundation ၊ ခေတ်မီ Post-Tensioned ဝန်ခံဖြင့် 10" Concrete Slab ၊ ငလျင်ဒဏ်ခံနိုင်သည့် Shear wall များ ထည့်သွင်း ဆောက်လုပ်ထားသည့် (၈) ထပ် အဆင့်မြင့် ကွန်ဒိုမီနီယံဖြစ်ပြီး အဆောက်အဦတိုင်းတွင် 2500 sq-ft ခန့် ကျယ်ဝန်းသော Lobby ပါရှိသည့် အပြင် Schindler အမျိုးအစား ဓာတ်လှေကား (၄) စီး ၊ Security System, CCTV, Fire Protection & Fire Alarm System, Back up Generator System များ ပါဝင်ပြီး အိမ်ရာဝင်း တစ်ခုလုံး အတွင်း Underground Cable များ ကိုသာ အသုံးပြုထားပါသည်။



■ ရေကူးကန် ၊ စားသောက်ဆိုင် ၊ Fitness Center, SPA, Convenience Store, လူဦးရေ (၃၀၀) ခန့် စုဝေးနိုင်သည့် မြက်ခင်းပြင်ကျယ်နှင့် ခန်းမများ ပါဝင်သော Clubhouse တစ်ခု ထည့်သွင်း တည်ဆောက် ထားပါသည်။



■ (၃) ကေခန့် အကျယ်အဝန်းရှိ သဘာဝရေကန်ပတ်လည်တွင် လမ်းလျှောက်လေ့ကျင့်ခန်းနှင့် စက်ဘီးစီးခြင်းများ ပြုလုပ်နိုင်သည့် လမ်းများနှင့် အဆောက်အဦ ပတ်လည်တွင် သာယာလှပသော ပန်းခြံ ဥယျာဉ် ၊ ကလေးကစားကွင်းများ အပါအဝင် ယာဉ်ရပ်နားရန် Car Parking နေရာများ အလုံအလောက် ပါဝင်ပါသည်။

အထူးအစီအစဉ်အနေဖြင့် AYA BANK နှင့် ချိတ်ဆက်၍ (၅) နှစ် မှ (၁၀) နှစ်အထိ အရစ်ကျ ငွေပေးချေမှုစနစ်ဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်ရန် အတွက်လည်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားပါသည်။

DEVELOPER-
GRAND STYLE CO.,LTD.
အမှတ် (၂၄၅)၊ ဗားကရာလမ်း (ဂမုန်းပွင့် မြေကီကုန်း) ၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
TEL : 09 797-332211, 09 797-221133
09 799-332211, 09 799-221133

The Republic of the Union of Myanmar



Ministry of Education Invitation for Bids

Table with bid details: Date (15 May 2017), Loan/Grant No. and Title (MYA 3472 - Equipping Youth for Employment Sector Development Project), Contract/s No. and Title (EYE/CW/ICB/CBMS-WS-Dorms/01), Deadline for Submission of Bids (28 June 2017)

- 1. The Government of Myanmar has received financing from the Asian Development Bank (ADB) towards the cost of Equipping Youth for Employment Project. Part of this financing will be used for payments under the Contracts named above. Bidding is open to Bidders from eligible source countries of the ADB.
2. The Ministry of Education ("the Employer") invites sealed bids from eligible Bidders for the construction and completion of CBMSC workshops, Dormitories and Open Sheds ("the Works"). as outlined below:
Lot 1 - Construction of Workshop Block (Type 1) and 1 Student Dormitory at Pakkoku ITC
Lot 2 - Construction of Workshop Block (Type 1) and 1 Student Dormitory at Mandalay ITC
Lot 3 - Construction of Workshop Block (Type 3) and 1 Student Dormitory at Magway ITC
Lot 4 - Construction of Workshop Block (Type 3) and 1 Student Dormitory at Tha Ga Ya ITC
Lot 5 - Construction of Workshop Block (Type 2) and 2 Student Dormitories (male-female segregated) and 1 Open Shed at
* Waibargi GTHS (North Okklapa)
* Aung San GTHS, both in Yangon
Lot 6 - Construction of 2 Workshop Blocks (Type 2) and 1 Student Dormitory and 1 Open Shed at Mandalay GTHS
Lot 7 - Construction of 2 Workshop Blocks (Type 3) and 1 Student Dormitory and 1 Open Shed at Nay Pyi Taw GTHS
Lot 8 - Construction of 2 Workshop Blocks (Type 2) and 1 Student Dormitory at Meikhhila GTHS
Lot 9 - Construction of Workshop Block (Type 2) and 1 Student Dormitory at Taungoo GTHS
Lot 10 - Construction of Workshop Block (Type 1) and 1 Student Dormitory and 1 Open Shed at Lashio GTHS
Lot 11 - Construction of Workshop Block (Type 2) and 1 Student Dormitory at Monywa GTHS
Lot 12 - Construction of Workshop Block (Type 2) and 1 Student Dormitory at Pa-an GTHS
Lot 13 - Construction of Workshop Block (Type 2) and 1 Student Dormitory at Patheingyi GTHS
Lot 14 - Construction of Workshop Block (Type 2) and 1 Student Dormitory at Kale GTHS
Lot 15 - Construction of Workshop Block (Type 2) and 1 Student Dormitory at Mawlamyine GTHS

Bidders may bid for one or several contracts, as further defined in the bidding document. Bidders wishing to offer discounts in case they are awarded more than one contract will be allowed to do so, provided those discounts are included in the Letter of Bid.

- 3. International competitive bidding will be conducted in accordance with ADB's Single Stage One Envelope procedure and is open to all Bidders from eligible countries as described in the Bidding Document.
4. Only eligible Bidders with the following key qualifications should participate in this bidding:

Key Experience Requirement

Participation in at least (3) three contracts that have been successfully or substantially completed within the last 5 years and that are similar to the proposed works, where the value of the Bidder's participation exceeds the contract amounts indicated below:

- Lot 1 - MMK 288 Million
Lot 2 - MMK 288 Million
Lot 3 - MMK 489 Million
Lot 4 - MMK 489 Million
Lot 5 - MMK 480 Million
Lot 6 - MMK 604 Million
Lot 7 - MMK 748 Million
Lot 8 - MMK 604 Million
Lot 9 - MMK 374 Million
Lot 10- MMK 288 Million
Lot 11- MMK 374 Million
Lot 12- MMK 374 Million
Lot 13- MMK 374 Million
Lot 14- MMK 374 Million
Lot 15- MMK 374 Million

The similarity of the Bidder's participation shall be based on the physical size, nature of works, complexity, methods, technology or other characteristics as described in Section 6 (Employer's Requirements) in the Bidding Document.

Key Financial Requirement

Minimum average annual construction turnover of (as indicated below) calculated as total certified payments received for contracts in progress or completed, within the last 3 years.

- Lot 1 - MMK 720 Million
Lot 2 - MMK 720 Million
Lot 3 - MMK 1.2 Billion
Lot 4 - MMK 1.2 Billion
Lot 5 - MMK 1.2 Billion
Lot 6 - MMK 1.5 Billion
Lot 7 - MMK 1.9 Billion
Lot 8 - MMK 1.5 Billion
Lot 9 - MMK 940 Million
Lot 10- MMK 720 Million
Lot 11- MMK 940 Million
Lot 12- MMK 940 Million
Lot 13- MMK 940 Million
Lot 14- MMK 940 Million
Lot 15- MMK 940 Million

The Bidder must demonstrate that it has the financial resources to meet the requirements for the Subject Contract in the minimum amounts of:

- Lot 1 - MMK 120 Million
Lot 2 - MMK 120 Million
Lot 3 - MMK 204 Million
Lot 4 - MMK 204 Million
Lot 5 - MMK 200 Million
Lot 6 - MMK 252 Million
Lot 7 - MMK 312 Million
Lot 8 - MMK 252 Million
Lot 9 - MMK 156 Million
Lot 10 - MMK 120 Million
Lot 11 - MMK 156 Million
Lot 12 - MMK 156 Million
Lot 13 - MMK 156 Million
Lot 14 - MMK 156 Million
Lot 15 - MMK 156 Million

Key Equipment Requirement

For each Lot, the minimum construction equipment requirement is indicated below:

Table with 3 columns: S. No., Equipment Type and Characteristics, Minimum Number Required. Includes items like Excavator, Lifting Crane, Concrete Mixer, etc.

* Since Lot 5 has 2 sub-sites, each sub-site must have these equipment's mobilized on a dedicated full time basis.

Key Personnel requirement

For each Lot, the minimum personnel requirement is indicated below:

Table with 4 columns: No., Position, Total Work Experience [years], Experience in Similar Work [years]. Includes Site Construction Manager, Site Supervisor, Stores in charge.

* Since Lot 5 has 2 sub-sites, each sub-site must have these personnel on a dedicated full time basis.

The qualification criteria are more completely described in the bidding document.

- 5. To obtain further information and inspect the bidding documents, Bidders should contact: EYE Project Management Unit, Department of Education Research, Planning & Training (DERPT), Ministry of Education, Building No 13, Nay Pyi Taw, Myanmar.
6. To purchase the bidding documents in English, eligible Bidders should:
* Write to address above requesting the bidding documents for MYA 3472/EYE/ICB/CW/CBMS-WS-Dorms/01 specifically indicating the Lot numbers for which bidding document is requested.
* Pay a non-refundable Bidding Document Fee of Myanmar Kyats 10,000 for each Lot either by cash payment of through bank transfer to: Bank A/C No: MD-012898, Bank Name: Myanmar Economic Bank, Bank Address: Thiri Kyaw Swa Street, Near Bank Zone, Zabu Thiri Township, NayPyi Taw.
7. Deliver your bid:
* to the address above
* on or before the deadline: 15.00 Hours (Myanmar Time) on 28 June 2017
* together with a Bid Security as described in the Bidding Document
8. When comparing Bids, ADB's Domestic Preference Scheme will be applied in accordance with the provisions stipulated in the Bidding Document

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

အပြည်တော်၊ ဒဂုံတော်၊ မြန်မာ့အလင်း... အမှတ် ၇/ဒဂုံတော်အရပ်ရပ်... မြေပိုင်ဆိုင်မှု... မြေပိုင်ဆိုင်မှု... မြေပိုင်ဆိုင်မှု...

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာခြင်း

အပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ဘောကတီရပ်ကွက်၊ မြေပိုင်ဆိုင်မှု... အမှတ် ၂၂/ပေါင်းလောင်း... မြေပိုင်ဆိုင်မှု... မြေပိုင်ဆိုင်မှု...

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့မီးရထား အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ယူခြင်း

Table with columns: စဉ်, တင်ခေါ်မှု, ပစ္စည်းအမျိုးအမည်. Lists items like Lifting Jack, Diesel Generator, etc.

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

အပြည်တော်၊ မြေပိုင်ဆိုင်မှု... အမှတ် ၁၀၅၂... မြေပိုင်ဆိုင်မှု... မြေပိုင်ဆိုင်မှု... မြေပိုင်ဆိုင်မှု...

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ - (၂၁)ရာစု ပင်လုံ ဒုတိယအစည်းအဝေးသို့ အထူးဒေသ- ၄ အဖွဲ့ တက်ရောက်မည်ဟု သိရ

သတင်း - မျိုးသူဟိန်း (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် မေ ၂၂
ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ - (၂၁)ရာစု ပင်လုံ ဒုတိယအစည်းအဝေးကို နေပြည်တော်၌ မေ ၂၄ ရက်မှ ၂၈ ရက်အထိ ၅ ရက်ကြာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။
ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ - (၂၁)ရာစုပင်လုံ ဒုတိယအစည်းအဝေး ကျင်းပမည့်အခြေအနေနှင့် ပတ်သက်၍ ညီလာခံပထမနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် ညီလာခံဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ညီလာခံဖွင့်ပွဲ ကျင်းပမည့်အခါ

ယခင်ကျင်းပပြီးစီးခဲ့သည့် (၂၁)ရာစုပင်လုံ ပထမ အစည်းအဝေးကဲ့သို့ ခေါင်းဆောင်များက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားကြ မည်ဖြစ်ကြောင်း။

ညနေပိုင်းတွင် ညီလာခံကိုယ်စားလှယ်တော်ကြီးများ သိသင့်သိထိုက်သည့် အချက်အလက်များကို ဆွေးနွေးမည့်ပုံစံများအား ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး လိုက်နာရမည့်စည်းကမ်းများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခြင်းကို ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ယနေ့ကျင်းပမည့် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲကော်မတီ အတွင်းရေးမှူးအဖွဲ့ အစည်းအဝေးတက်ရောက်ခဲ့သည့် ပအိုဝ်းအမျိုးသား လွတ်မြောက်ရေးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ၊ UPDJC အတွင်းရေးမှူး၊ ခွန်မြင့်ထွန်းက ပြောသည်။

စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၄ *

Yangon Water Bus ပြေးဆွဲရာတွင် ရေယာဉ်များ၏ အရည်အသွေးကို စစ်ဆေးမှုများပြုလုပ်၍ သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းပြည့်မီမှသာ ပြေးဆွဲခွင့်ပြုသွားမည်



Water Taxi ပြေးဆွဲမည့် ရေယာဉ်နှင့် ဆိပ်ခံတံတားပုံစံ [ဓာတ်ပုံ - tintintmyanmar.com](http://tintintmyanmar.com)

သတင်းနှင့် ဓာတ်ပုံ-ဇော်ကြီး(ပဏိတ)

ရန်ကုန် မေ ၂၂
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ခရီးသွားပြည်သူများ အဆင်ပြေစေရန် အတွက် Yangon Water Bus ပြေးဆွဲရာတွင် ရေယာဉ်များ၏ အရည်အသွေးကို စစ်ဆေးမှုများပြုလုပ်၍ သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းပြည့်မီမှသာ ပြေးဆွဲခွင့်ပြုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း တိုင်းဒေသကြီး လျှပ်စစ်၊ စက်မှုလက်မှုနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဒေါ်နီလာကျော်က ပြောကြားသည်။
“ရေလမ်းခရီးသွားလာမယ့် ခရီးသည်တွေရဲ့ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးကို ပထမဦးစားပေးအနေနဲ့ စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီအတွက် ကိုယ့်အစီအစဉ်နဲ့ ဆောက်လုပ်တဲ့ သင်္ဘောဖြစ်စေ၊ နိုင်ငံခြားက တင်သွင်းလာတဲ့ သင်္ဘောဖြစ်စေ ကျွန်ုပ်တို့အနေနဲ့ လက်ခံနိုင်တဲ့ အရည်အသွေး မပြည့်စုံရင် လက်ခံမှာမဟုတ်ပါဘူး။”

စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁

လူ့အခွင့်အရေး ကော်မရှင်သို့ တင်သွင်းခဲ့သည့် အစီရင်ခံစာပါစွပ်စွဲချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ မှန်ကန်မှုမရှိ စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ မောင်တောဒေသ သွားရောက်စုံစမ်းပြီး ကျူးလွန်သူများအား စစ်တရားရုံးဖြင့် စစ်ဆေးစီရင်

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ - (၂၁) ရာစုပင်လုံ ဒုတိယအစည်းအဝေး ကျင်းပပုံများကို တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မည်

နေပြည်တော် မေ ၂၂
ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ - (၂၁)ရာစု ပင်လုံ ဒုတိယအစည်းအဝေးကို မေ ၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော် မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ပဏီရှင်း ဗဟိုဌာန(၂)တွင် စတင်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ရာ အခမ်းအနားကျင်းပပုံများကို ယင်းနေ့ နံနက် ၉ နာရီ ၄၅ မိနစ်မှစတင်၍ မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် မြန်မာ့အသံ ရေဒီယို အစီအစဉ်တို့မှ တိုက်ရိုက်(Live) ထုတ်လွှင့် ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
(သတင်းစဉ်)

လက်ရှိချန်ပီယံ ရတနာပုံအသင်း ရော့ဂတီအသင်းကို အနိုင်ယူ

သတင်း-ညိုမြတ်သော်တာ၊ ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့်
မန္တလေး မေ ၂၂
၂၀၁၇ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၁၄)နောက်ဆုံးနေ့ ကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ကျင်းပရာ လက်ရှိချန်ပီယံ ရတနာပုံ အသင်း နိုင်ပွဲဆက်ခဲ့သည်။
မန္တလေးသီရိကင်း၌ ကျင်းပသောပွဲတွင် ရတနာပုံက ရော့ဂတီကို လေးဂိုး-သုံးဂိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။ လက်ရှိချန်ပီယံ ရတနာပုံ အသင်းသည် ၂၄ မိနစ်တွင် ပေးလိုက်ရသည့် ဂိုးကြောင့် နောက်မှလိုက်ကစားခဲ့ရသော်လည်း လူစားဝင် ကစားသမား သက်နိုင်စွမ်း ပြုမှုနှင့်အတူ အနိုင်ပြန်ရခဲ့သည်။ ရတနာပုံအသင်းသည် ယခုပွဲအနိုင်ရလဒ်ကြောင့် ထိပ်ဆုံးမှ ရန်ကုန်အသင်းနှင့် ငါးမှတ်သာကွာတော့ပြီး ချန်ပီယံဆုကို ကာကွယ်နိုင်ရန် မျှော်လင့်ချက်ရှိလာခဲ့သည်။ ရော့ဂတီအသင်းသည် ဦးဆောင်ဂိုးရခဲ့သော်လည်း လေးဂိုးပြန်ပေးခဲ့ရပြီး
စာမျက်နှာ ၁၄ ကော်လံ ၁



ရတနာပုံနှင့် ရော့ဂတီအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်

KBZ BANK
STRENGTH OF MYANMAR

BEST BANK IN MYANMAR

Awarded By : EUROMONEY AWARDS FOR EXCELLENCE 2016